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L'equip de govern dubta de l'efectivitat de reduir la velocitat a l'entorn metropolità

L'Ajuntament respecta la mesura del govern de la Generalitat
de circular a 90 quilòmetres per hora a la segona corona
metropolitana, que inclou Sant Cugat, tot i que dubta del seu
impacte. L'equip de govern defensa que cal potenciar altres
iniciatives per reduir la contaminació ambiental.

Després de conèixer el paquet de mesures del departament de Medi Ambient de la Generalitat, que recomana
circular a 90 quilòmetres per hora a la segona corona metropolitana, el govern municipal subratlla que cal
impulsar també altres iniciatives que promoguin la mobilitat sostenible.

La tinenta d'alcalde de Medi Ambient, Marta Subirà, mostra els seus dubtes sobre l'efectivitat de la iniciativa.

Marta Subirà: No estem segurs que aquesta sigui la millor de les mesures. Contamina molt més un
embús de trànsit.

Subirà destaca que les crítiques a la mesura de reduir la velocitat no només provenen del sector automobilístic
i les patronals, sinó de qualsevol expert en matèria de medi ambient.

Marta Subirà: Qualsevol expert en medi ambient ratifica que contamina més aquesta altra situació de
congestió.

L'equip de govern creu que caldria potenciar altres mesures de mobilitat sostenible, com que Sant Cugat
s'inclogui a la zona 1 del transport públic metropolità. Ara per ara, la nostra és l'única ciutat que està tocant a
Barcelona i que no està inclosa en aquesta primera corona.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/29002.html
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